
Chefteammøde (Chefteammøde)

15-08-2023 08:15 - 10:00

Grøndalsvej 2, lokale 1.437

Information:Pkt. 1 kl. 8.15-8.30
Pkt. 2 kl. 8.30-8.45 Helle Rasmussen, Frank Liin Jakobsen, Rikke Stephensen
Pkt. 3 kl. 8.45-9.00 Helle Rasmussen, Louise Christensen
Pkt. 4 kl. 9.00-9.15 Lise Hanghøj
Pkt. 5 kl. 9.15-9.30 Otto
Pkt. 6 og 7 kl. 9.30-10.00

Mødedeltagere : Christian Boel, Jens Bejer Damgaard, Niels Jørgen
Rasmussen, Otto Junge Ohrt, Thune Korsager
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Punkt 1: Ledelsestræf 2023

Beslutning for Punkt 1: Ledelsestræf 2023

Chefteamet gav sparring på

• Programmet som helhed både indhold og opbygning
• Input til samtale salonen med Ulrik Haagerup – hvem skal være de øvrige
deltagere? Hvad er de gode spørgsmål at stille?

Lone Hauberg Toft gennemgik programmet og forslag til oplægsholdere. Oplægget er at
omdrejningspunktet bliver TÅL (Tillid, åbenhed og læring)

Der skal være tid til interaktion og dialog. F.eks. ved at velkomst og afslutning ikke kun er
rådmand og direktør, men hvor de ledsages af medarbejdere/leder.

I stedet for Brinkmann fortrækkes en oplægsholder som arbejder inden for sundheds-
og/eller ældreområdet (som f.eks. Amy Edmondson) –Send evt. nogle navne. Jens
drøfter det med Kirsten.

Husk at inviterer viceplejehjemslederne

Programmet trykprøves ved nogle ledere

Punkt 3: Voksenelevløn til alle elever over 25 år

Beslutning for Punkt 3: Voksenelevløn til alle elever over
25 år

Chefteamet besluttede:

• At alle elever der er fyldt 25 år, ved uddannelsens start, automatisk tildeles
voksenelevløn.

Konklusion: CT bakker op om forslaget, men der skal være opmærksomhed på hvilken
effekt det har.

Det overvejes om rådmanden skal informere FOA (viser interesse for området og en
håndsrækning – ingen pressehistorie)

Punkt 4: Klimaplan

Beslutning for Punkt 4: Klimaplan

Chefteamet besluttede:

• At klimatiltagene i klimaplanen godkendes
• At der er en fordeling af midler inden for hovedtemaerne
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• At der i langt højere grad indtænkes klima i kerneopgaverne og fremtidige
projekter

Tilføjes hvordan MED inddragelsen kommer til at foregå

Der skal være åbent for bredden og dermed at medarbejderne i drifte kan bidrage med
gode ideer. Dog med driften for øje

Reglerne om at medarbejdere i driften skal cykle når det under 20 km. skal for fremtiden
også gælde for administrative medarbejdere. = ingen kørselsgodtgørelse. Her skal der
være opmærksomhed på HMU’s tilbagemelding.

Punkt 5: Aktivitetsoverblik 2023 (S&F)

Beslutning for Punkt 5: Aktivitetsoverblik 2023 (S&F)

Udsat.

Punkt 6: Drøftelse

- Strategiske Rådmandsmøde efterår 2023.
- GOP, jfr. materiale i mail.

Beslutning for Punkt 6: Drøftelse

• Strategiske rådmandsmøder - Udskydes til næste uge.

• GOP: OO og Jens arbejder videre med det

Punkt 7: Drøftelse
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